



## **Guangyan Feng**

*Beijing*

---

### **PRACTICE AREAS**

- Dispute resolution
- Capital reduction, winding up and bankruptcy

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Mr. Feng has practiced as a lawyer since 2017. Prior to joining Han Kun Law Offices, Mr. Feng was an associate at King & Wood Mallesons (Beijing office).

Mr. Feng specializes in commercial arbitration and litigation, with solid legal writing and communication skills and extensive experience in dispute resolution. Mr. Feng has dealt with a variety of disputes, including financial leasing disputes, valuation adjustment disputes, equity transfer disputes, equity pledge disputes, sales contract disputes, winding up and bankruptcy, etc. Mr. Feng is also familiar with litigation, arbitration, property preservation and enforcement procedures.

Mr. Feng has represented clients before intermediate people's courts, high people's courts, the Supreme People's Court, and arbitral institutions, such as CIETAC and BAC. Mr. Feng has also participated in several foreign-related litigation disputes and has helped clients recover their economic losses.

### **EDUCATION**

Mr. Feng graduated from the China University of Political Science and Law with a Bachelor of Law degree and a Master of Law degree. In 2017, Mr. Feng obtained his LL.M. degree from the University of California, Davis.

### **QUALIFICATIONS**

Member of the PRC Bar  
Member of the New York State Bar

### **WORKING LANGUAGES**

Chinese, English



## 冯广研

北京

---

### 业务领域

- 争议解决
- 减资、清算和破产

### 工作经历

冯广研律师从 2017 年起开始从事律师工作，在加入汉坤律师事务所之前，冯律师就职于北京市金杜律师事务所。

冯律师的主要执业领域为商事纠纷的诉讼和仲裁，具备扎实的法律业务功底及丰富的纠纷解决经验。冯律师处理的商事纠纷类型多样，包括融资租赁纠纷、公司对赌纠纷、股权转让纠纷、股权质押纠纷、买卖合同纠纷以及公司破产和清算等，熟悉诉讼、仲裁、财产保全及强制执行的程序及各个环节。

冯律师处理案件所涉及的裁判机构涵盖各地中级人民法院、高级人民法院、最高人民法院以及中国国际经济贸易仲裁委员会、北京仲裁委员会等。冯律师还曾多次参与涉外诉讼纠纷案件，担任境外客户的诉讼代理人，帮助客户取得良好的诉讼及执行效果。

### 教育背景

冯广研律师本科毕业于中国政法大学，取得法学学士学位，随后于中国政法大学取得法学硕士学位。并且，冯律师于 2017 年在美国加州大学戴维斯分校获得法学硕士学位。

### 执业资格

中华人民共和国律师执业资格  
美国纽约州律师执业资格

### 工作语言

中文、英文